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P R O T O K Ó Ł  Nr LXIV/24 

z sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

z dnia 22 kwietnia 2024 r. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski. 

W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 29 radnych. Lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski powitał wszystkich zebranych  

i otworzył obrady LXIV sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski poinformował, iż otrzymał 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów: 

Punkt 5a – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej jednostkom samorządu 

terytorialnego z terenu Województwa Podlaskiego.  

Punkt 14a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Centrum 

Edukacji Nauczycieli w Suwałkach.  

Punkt 14b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie kolejnej 

umowy najmu nieruchomości położonych w obrębach Rajgród, Izbiszcze, 

Rudnia, Łuka i Rybaki na okres 1 roku.  

Punkt 16a – Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji uchwały Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Nr XXVII/337/13 z dnia 22 kwietnia 2013 r.  
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w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami, w tym zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony. 

Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad wprowadzeniem  

do porządku obrad punktu 5a.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 29 głosach ZA wprowadzili ww. punkt  

do porządku obrad.  

Następnie Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 

do porządku obrad punktu 14a.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 29 głosach ZA wprowadzili ww. punkt  

do porządku obrad.  

Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad wprowadzeniem  

do porządku obrad punktu 14b.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 29 głosach ZA wprowadzili ww. punkt  

do porządku obrad.  

Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad wprowadzeniem  

do porządku obrad punktu 16a.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 30 głosach ZA wprowadzili ww. punkt  

do porządku obrad.  

Następnie Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski zarządził 

głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 30 głosach ZA przyjęli porządek obrad LXIV 

sesji Sejmiku  wraz z dodatkowymi punktami.  

Przewodniczący Sejmiku zarządził krótką przerwę celem zrobienia 

pamiątkowego zdjęcia z okazji kończącej się VI kadencji Sejmiku. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Sejmiku. 
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Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  protokołu z LXIII sesji Sejmiku . 

Radni w głosowaniu jawnym przy 27 głosach ZA przyjęli protokół z LXIII sesji 

Sejmiku.  

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego na lata 2024-2039 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Województwa Pan Paweł Jungerman.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 27 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/965/2024 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Podlaskiego na rok 2024.  

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawił Skarbnik Województwa  Pan 

Paweł Jungerman.  

W związku z wnioskiem o podniesienie kapitału spółki Radny Województwa  

Pan Cezary Cieślukowski zapytał o kondycję finansową Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. w Łomży, jej obroty na koniec roku i po pierwszym kwartale 

oraz o powody, dla których prezes nie chce skorzystać z funduszy, jakimi 

dysponuje Podlaski Fundusz Rozwoju.  

Zakres działalności spółki i jej kondycję finansową omówił prezes Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. w Łomży – Pan Marcin Popławski. 

Poinformował, iż w ramach Nowej Perspektywy spółka złożyła kilka projektów 

i potrzebne są środki na wkład własny.  

Wyniki finansowe spółki na obecną chwilę nie są optymistyczne ale – dzięki 

realizacji nowych projektów w roku 2024 – prezes liczy na pozytywne wyniki.  

Radny Województwa Pan Waldemar Kwaterski w nawiązaniu do obietnic 

złożonych przez Marszałka Województwa na poprzedniej sesji Sejmiku 

podziękował na zwiększenie o 150 tys. złotych ilości środków z przeznaczeniem 

dla gminy Puńsk w ramach Funduszu Wsparcia Gmin i Powiatów.   
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Radny Województwa Pan Mikołaj Janowski poprosił o wskazanie podstawy 

do zwiększenia o 150 tys. środków na Centrum Kultury Białoruskiej, na co 

Skarbnik Województwa Pan Paweł Jungerman odpowiedział, że dyrektor 

placówki Pan Anatol Wap zwrócił się z prośbą do Zarządu Województwa  

o zwiększenie wsparcia finansowego na kwotę 150 tys. złotych. Potrzebę tę 

tłumaczył bieżącą działalnością instytucji i wydatkami związanymi  

z organizacją transgranicznych spotkań literackich, wydaniem książki dla dzieci, 

publikacją Historia Białorusinów Podlasia itp. 

Radny Województwa Pan Jacek Piorunek zwrócił się do prezesa Agencji 

Rozwoju Regionalnego z zapytaniem: 

- od kiedy jest Pan zatrudniony na stanowisku prezesa spółki ? 

Radny poprosił jednocześnie o krótkie omówienie złożonych projektów, dla 

których spółka potrzebuje środków na wkład własny. 

Prezes Pan Marcin Popławski odpowiedział, że funkcję tę sprawuje od 10 lipca 

2023 roku, a następnie przytoczył tytuły złożonych projektów, wymagających 

wkładu własnego.  

Radny Województwa Pan Jacek Piorunek poprosił o wskazanie proporcji 

dotyczącej wydatkowania wnioskowanego wsparcia w wysokości 450 tys. 

złotych – na dofinansowanie bieżącej działalności spółki oraz na wkład własny 

do złożonych projektów. Prezes odparł, iż środki na bieżącą działalność są 

zabezpieczone ale w momencie wystartowania nowych projektów konieczne 

będzie zatrudnienie w agencji nowych pracowników. Na wkład własny 

potrzebne jest 5-15 % środków na zapewnienie wkładu własnego. Średnio 50% 

przeznaczane jest na wkład własny do projektów.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Pan Cezary Cieślukowski 

poprosił o potwierdzenie, czy złożone projekty dofinansowane zostaną  

z Europejskiego Funduszu Społecznego i dopytał, jaki jest udział własny tych 

wnioskodawców  

w projektach finansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego ?  

Prezes odparł, iż w tym przypadku jest to 15%, na co radny zareagował 

zapytaniem, czy prezes posiada 100 % pewność, iż wygra ww. projekty ? Prezes 

odparł, iż na chwilę obecną takiej pewności nie ma, ale chciałby zabezpieczyć 

agencję w przypadku wygrania projektu, by móc działać szybko i efektywnie na 

obszarze całego subregionu łomżyńskiego.  

Radny zauważył, iż wkład własny wnosi się w momencie rozpoczęcia realizacji 

projektu, a nie na kilka miesięcy przed rozstrzygnięciem konkursu.  
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Do dyskusji włączył się Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski, który 

podkreślił, że podjęcie uchwały nie jest równoznaczne z przelaniem pieniędzy 

na konto agencji.  

Radni nie zgłaszali więcej uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 19 głosach ZA,  

6 głosach wstrzymujących się  podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/966/2024 

 

Punkt 5a – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej jednostkom 

samorządu terytorialnego z terenu województwa podlaskiego  

Projekt uchwały przedstawił pokrótce Skarbnik Województwa Pan Paweł 

Jungerman.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 26 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/967/2024 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Psychiatrycznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej dr. Stanisława Deresza w Choroszczy.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 25 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/968/2024 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu im. Jędrzeja Śniadeckiego w Białymstoku.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 24 głosach ZA podjęli 
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UCHWAŁĘ Nr LXIV/969/2024 

 

Punkt  8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 24 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/970/2024 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu Białostockiemu Centrum 

Onkologii im. Marii Skłodowskiej-Curie w Białymstoku.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 26 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/971/2024 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu Specjalistycznemu 

Psychiatrycznemu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Suwałkach.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 25 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/972/2024 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu 

im. dr. Ludwika Rydygiera w Suwałkach.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 26 głosach ZA podjęli 
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UCHWAŁĘ Nr LXIV/973/2024 

 

Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski zarządził krótką przerwę  

w obradach, podczas której radni kończący kadencji otrzymali upominki  

i kwiaty. 

Następnie Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego  

Pan Romuald Łanczkowski podziękował wszystkim za współpracę,  

a otrzymane kwiaty przekazał Pani Dyrektor Departamentu Społeczeństwa 

Informacyjnego UMWP – Pani Agnieszce Aleksiejczuk.  

Do podziękowań dołączył także Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław 

Dębski, który wyraził nadzieję, że zaplanowane działania będą realizowane.  

 

Punkt 12 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

„ PILNE! poparcie dla rolników”. Petycja Międzynarodowej Koalicji dla 

Ochrony Polskiej Wsi (ICPPC) z dnia 21 lutego 2024 r. 

Radni nie zgłaszali zapytań do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku Pan 

Bogusław Dębski zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy  

13 głosach ZA, 4 głosach przeciwnych i 6 głosach wstrzymujących podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/974/2024 

 

Punkt 13  - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

„ PILNE! poparcie dla rolników”. Petycja Międzynarodowej Koalicji dla 

Ochrony Polskiej Wsi (ICPPC) z dnia 9 marca 2024 r. 

Radni nie zgłaszali zapytań do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku  

Pan Bogusław Dębski zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy  

11 głosach ZA, 4 głosach przeciwnych i 10 głosach wstrzymujących  podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/975/2024 

 

Punkt 14 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

na rzecz poprawy warunków życia społecznego i zawodowego osób 

z niepełnosprawnościami w województwie podlaskim na lata 2024 – 2027”. 
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Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 26 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/976/2024 

 

Punkt 14a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 

Centrum Edukacji Nauczycieli w Suwałkach 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 25 głosach ZA  

i 1 głosie wstrzymującym się podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/977/2024 

 

Punkt 14b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie kolejnej 

umowy najmu nieruchomości położonych w obrębach Rajgród, Izbiszcze, 

Rudnia, Łuka i Rybaki na okres 1 roku  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 28 głosach ZA podjęli 

UCHWAŁĘ Nr LXIV/978/2024 

 

Punkt 15 – Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Podlaskiego 

w sprawie budowy dróg S8 Białystok – Raczki i S16 Białystok – Ełk. 

Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski poinformował, iż dochodzą 

sygnały dotyczące zmiany przebiegu oraz kategorii dróg Białystok – Suwałki 

przez Augustów oraz z Kętrzyna do Grajewa i Ełku. Sejmik już wcześniej 

podjął Stanowisko, że mają to być drogi o standardzie dróg ekspresowych i ww. 

Stanowisko potwierdza wolę radnych.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały i Przewodniczący Sejmiku 

zarządził głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym przy 27 głosach ZA przyjęli 

Stanowisko Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 



9 
 

Punkt 16 – Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Województwa Podlaskiego 

z realizacji „Programu współpracy Samorządu Województwa Podlaskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2023 roku”.  

Radni zapoznali się z ww. sprawozdaniem Zarządu Województwa Podlaskiego  

i nie zgłaszali uwag. 

  

16a – Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji uchwały Sejmiku 

Województwa Podlaskiego NR XXVII/337/13 z dnia 22 kwietnia 2013 r.  

w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami, w tym 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata 

lub na czas nieoznaczony. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Pan Cezary Cieślukowski 

odniósł się do informacji zawartej w sprawozdaniu stwierdzając, że z tytułu 

sprzedaży nieruchomości uzyskano w 2023 roku dochody w wysokości 

1 641 000 złotych. I poprosił o przypomnienie, jaki był plan dochodów z tego 

tytułu na rok 2023, ponieważ brakuje informacji, czy plan został wykonany  

i w jakim stopniu ?  

Pan Lesław Wołcz – Dyrektor Departamentu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami UMWP poinformował, iż plan zakładał dochód w wysokości 

1 200 000 złotych a osiągnięto 1 600 000 złotych.  

Radni zapoznali się z ww. sprawozdaniem i nie zgłaszali więcej zapytań.  

 

Punkt 17 – Informacja o działalności Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego za okres od dnia 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r.  

w Białymstoku, w Łomży, w Suwałkach  

Radni zapoznali się z ww. informacją o działalności Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego i nie zgłaszali zapytań.  

 

Punkt 18 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego.  
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Radni zapoznali się z ww. informacją o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego i nie zgłaszali zapytań.  

 

Punkt 19 – Informacja o kontrolach przeprowadzonych przez pracowników 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego w Białymstoku oraz 

kontrolach zewnętrznych przeprowadzonych w Urzędzie przez Podlaski 

Urząd Wojewódzki i inne jednostki kontroli zewnętrznej w II półroczu 2023 

r.  

Radni zapoznali się z ww. informacją o kontrolach przeprowadzonych przez 

pracowników Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego oraz 

kontrolach zewnętrznych przeprowadzonych w Urzędzie przez Podlaski Urząd 

Wojewódzki i inne jednostki kontroli zewnętrznej w II półroczu 2023 r. i nie 

zgłaszali zapytań.  

 

Punkt 20 – Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Radni nie zgłaszali uwag do informacji o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach. 

 

Punkt 21 – Sprawozdania z działalności poszczególnych komisji Sejmiku 

Województwa Podlaskiego za okres od dnia 1 stycznia 2024 r. do 30 

kwietnia 2024 r. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności poszczególnych komisji 

Sejmiku i nie zgłaszali uwag.  

 

Punkt – 22 Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku 

Województwa Podlaskiego.  

Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski poinformował, że uczestniczył 

w posiedzeniu wyjazdowej Komisji Sejmowej w Białowieży, podczas którego 

omawiany był plan ochrony Białowieży. Istniejące dokumenty i plany  budzą 

kontrowersje i  sprzeciw lokalnej społeczności. Obradująca komisja zapoznała 

się z uwagami i wnioskami gmin, powiatów, stowarzyszeń itp. 
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Punkt 23 – Wolne wnioski, informacje. 

Radny Województwa Pan Sławomir Nazaruk podziękował za możliwość 

działania na rzecz mieszkańców podczas kończącej się już kadencji. 

Jednocześnie zwrócił się z apelem o  pomoc w realizacji wcześniejszego 

wniosku (z 2018/2019) dotyczącego powstania dziennych domów pomocy  

w Gminie Narewka itp. Wówczas środki pochodziły z Euroregionu Puszczy 

Białowieskiej. Po wyczerpaniu funduszy zostało około 20 osób – beneficjentów 

a obecnie mamy 7 uczestników, którzy sami za siebie płacą. I być może warto 

wykorzystać pomysł dotyczący powstania Funduszu Wsparcia dla Gmin  

i Powiatów i powołać Fundusz Wsparcia Seniorów, ponieważ gminy wiejskie 

nie są zamożne – poddał pod rozwagę mówca. Radny podarował zebranym 

książki i informatory, które będą wspomnieniem wspólnych spotkań i pracy  

na rzecz mieszkańców.  

Głos zabrał Pan Artur Kosicki – Marszałek Województwa, który – w imieniu 

całego Zarządu – podziękował za ponad pięć i pół roku wspólnej pracy. 

Wspomniał o trudnym czasie kadencji, która przypadła na okres trwania 

pandemii – covid 19, kryzys na granicy, wojnę w Ukrainie itp. Praktyka 

pokazała, że można współpracować skutecznie ponad podziałami. I wyraził 

nadzieję na realizację kolejnych wyzwań i inwestycji w przyszłości.  

Radny Województwa Pan Krzysztof Kondraciuk zgłosił wniosek dotyczący 

naprawy połączenia starej drogi Nr 678 z nową nawierzchnią na 50. kilometrze, 

tuż przed Wysokiem Mazowieckiem, ponieważ została ona źle wykonana,  

co obecnie może powodować uszkodzenia samochodów i w efekcie skutkować 

koniecznością wypłaty odszkodowań.    

Radny Województwa Pan Mikołaj Janowski poprosił, aby – w związku  

z przyznaną kwotą w wysokości 150 tys. złotych dla Centrum Kultury 

Białoruskiej – Dyrekcja Centrum przygotowała program działalności na rok 

2024  

i założenia na rok 2025. I w imieniu klubu PSL podziękował wszystkim  

za dobrą współpracę na rzecz Województwa Podlaskiego. Dodał jednocześnie, 

że klub PSL liczący w Sejmiku 5 radnych został ponownie wybrany do Sejmiku  

na następną kadencję. Radny zadeklarował, że ze zdwojoną energią będzie nadal 

pracował na rzecz mieszkańców regionu.  

Do podziękowań i życzeń dołączyli także inni radni: Pan Cezary 

Cieślukowski, Pan Jacek Piorunek, Pan Łukasz Siekierko oraz  

Pan Bogusław Dębski. 
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Punkt 24 – Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Sejmiku Pan Bogusław Dębski 

zamknął obrady LXIV sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Protokołowała       Obradom przewodniczył 

 

 Ewa Kapusta            Bogusław Dębski  


